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Hengelo, 29 oktober 2019 

Geacht College, 

 

In de vergadering van 13 februari 2018 heeft de gemeenteraad de motie “Geen sloop (voorbereiding) 

huurwoningen Mariastraat, Wilderinksstraat, Geerdinksweg en Krabbenbosweg” aangenomen die het 

college oproept in overleg te treden met Welbions en Ookbions om te komen tot renovatie in plaats 

van sloop van deze 107 woningen.  

 

Op 14 mei jl., ruim een jaar later, geeft het college een reactie op de motie. 

Het college geeft in deze reactie aan dat in de Woonvisie 2016-2026 staat dat de gemeente bij het 

maken van prestatieafspraken met Welbions wil inzetten op het minimaal gelijk houden van de 

omvang van de sociale woningvoorraad voor deze tien jaar. Het gaat om de totale voorraad, maar 

specifiek ook om het op peil houden van de voorraad van 3.200 woningen in het goedkoopste 

huursegment. In de Woonvisie staat dat het op peil houden van deze goedkope voorraad kan worden 

bereikt door: 

- de noodzakelijke verkopen en nieuwbouw meer in balans te brengen de komende jaren;   

- deze woningen voorlopig niet te slopen of te verkopen en te kiezen voor renovatie en/of 

levensduurverlenging waarbij gekozen wordt voor de minimaal noodzakelijke investering. Een 

gemiddeld energielabel B niveau wordt voor deze woningen passend gevonden in combinatie met 

maatwerk om de betaalbaarheid te borgen. 

 

Het college geeft in deze reactie ook aan dat er op 24 september 2018, inmiddels een jaar geleden, een 

werkbezoek heeft plaatsgevonden, waarbij de betreffende woningen ‘zijn bezocht'. 

Ons viel op dat het college niets vermeldt over de mening van de huurders van deze 107 woningen. 

Waar wel de mening van Welbions wordt weergegeven, die verklaart dat de woningen ‘op’ zijn, zijn 

de woonwensen en de ideeën van de huurders blijkbaar niet onderzocht of meegenomen in de reactie 

van het college. 

 

Artikel 220 van het Burgerlijk Wetboek verplicht om bij ingrijpende veranderingen aan de woning die 

in redelijkheid worden voorzien pas te voldoen indien meer dan 70 % van de huurders achter deze 

plannen staat. De Woonbond stelt dat onder een dergelijk ingrijpen zowel renovatie als sloop moet 

worden verstaan.  

 

Omdat de SP bij eerdere gesprekken met tientallen huurders de indruk had gekregen dat grofweg twee 

derde deel van de bewoners voor een grondige opknapbeurt van de woningen was - en tegen sloop en 

gedwongen verhuizen - besloot de SP om in overleg met bewoners een enquête uit te voeren onder alle 

huurders van de betreffende buurt. Dit onderzoek heeft afgelopen juli plaatsgevonden en de 

uitkomsten ervan zijn op 26 september met de bewoners besproken, waarop het enquêteverslag is 

vastgesteld. Daar werd besloten het verslag met de woonwensen van de bewoners aan te bieden aan 

Welbions. Dit is inmiddels gebeurd op 23 oktober. U vindt dit verslag in de bijlage.  

 

Sinds vorig jaar is de Nijverheid uitgeroepen tot een van de 25 projectwijken waar een poging wordt 

gewaagd een substantieel deel van de woningen aardgasvrij te maken en ze van alternatieve warmte te 



voorzien. Voor de Nijverheid zou het gaan om 150 huurwoningen, naast 350 huizen van particuliere 

eigenaren. Welbions heeft in een informatiebijeenkomst met bewoners van de Mariastraat en 

omgeving aangegeven dat deze doelstelling om woningen aardgasvrij te maken ook mogelijk voor hun 

woningen zou gelden. 

 

De SP heeft vanwege deze ontwikkelingen de volgende vragen aan het college: 

1. Is het college het met ons eens dat de huurders van woningen waarbij een ingrijpende 

wijziging wordt voorgesteld betrokken moeten worden bij de planvorming? 

2. Is het college het met ons eens dat na raadpleging van de huurders de bevindingen van een 

dergelijke raadpleging moeten worden meegenomen bij verdere besluitvorming? 

3. Wat vindt het college van de bevindingen uit de enquête onder de huidige huurders? 

4. Is het college bereid om de resultaten van deze enquête op korte termijn te bespreken met de 

verhuurder Welbions en de raad over de uitkomsten daarvan zo spoedig mogelijk te 

informeren? 

5. Is het college het met de SP-fractie eens dat voor renovatie van deze huurwoningen een 

gemiddeld energielabel B niveau een haalbaar en voldoende streven is? 

 

De SP-fractie 

 


